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Under året har restriktionerna lättats och en del 

medlemmar har kommit tillbaka och tränat. Men de 

som inte varit medlemmar har också ökat. Vi har stött 

på ett antal icke medlemmar vid våra kontroller som 

vi informerat om medlemskap. Vidare har vi reparerat 

en del. Inköp har vi avvaktat med då vi ansåg 

klubbens ekonomi ansträngd p.g.a. elpriserna. Vi 

tyckte inte att det var nödvändigt. Vi fortsätter som 

tidigare under detta år. 

För gymsektionen 

                                                           Frank Sandvik 

 


